



## ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ សំណួរដែលសួរញឹកញាប់

### តើសាលាអ្នកមានទទួលម្ហូបអាហារខុសគ្នាពីសាលាអ្នកក្រុមទេ?

យើងមានមុខម្ហូបចំនួន 17 មុខខុសគ្នា ដែលបានដាក់បង្ហាញនៅក្នុងគេហទំព័ររបស់យើង។ ម្ហូបទាំងអស់ដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅតាមទីសាលារៀននានានៃសង្កាត់សាលារៀនអូកឡិនដ៍ មានលក្ខណៈដូចគ្នានឹងម្ហូប និងគ្រឿងផ្សេងៗដែលមានគុណភាពខ្ពស់ មិនគិតពីទីតាំងសាលារៀនណាទាំងអស់។ ទោះបីជាម្ហូបបង្ហាញត្រូវបានរៀបចំឡើងនៅក្នុងសាលារៀន ឬនៅក្នុងផ្ទះបាយធំរបស់យើងក៏ដោយ គឺវាអាចត្រូវបានលើកទម្រង់ និងទឹកនៃឯកសារដែលផ្តល់ម្ហូបដែលយើងមាន។ កំរិតថ្នាក់ដែលត្រូវបានផ្តល់ម្ហូបឱ្យនៅតាមទីសាលារៀននីមួយៗ គឺមានឥទ្ធិពលផងដែរលើការរៀបចំបញ្ជីមុខម្ហូប ជាពិសេសគឺប្រភេទម្ហូប និងបរិមាណអាហារមួយចំនែក។

### តើនរណាជាអ្នករៀបចំបញ្ជីមុខម្ហូប? តើសិស្សត្រូវបានឱ្យចូលរួមរៀបចំដែរឬទេ?

អ្នករៀបចំបញ្ជីមុខម្ហូបរបស់យើង គឺជាអ្នកជំនាញមានសញ្ញាបត្រត្រឹមត្រូវខាងកំណត់របបអាហារ (RD) ដែលសហការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយនឹងអ្នកត្រួតត្រាលើកម្មវិធី Farm to School (កម្មវិធីនាំយកផលដំណាំពីកសិដ្ឋានមកកាន់ទីសាលារៀន) និងបុគ្គលិកគ្រប់គ្រង ដើម្បីរៀបចំម្ហូបអាហារ, ប្រភពដើមនៃមុខទំនិញ និងរៀបចំបង្កើតរូបមន្តម្ហូបឡើងវិញ។ សិស្សទាំងឡាយនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យចូលរួមធ្វើតេស្តខាងភ្នែកមុខម្ហូបឡើងវិញជាច្រើនដងដែលអាចមាននៅក្នុងអំឡុងពេលមួយៗ ព្រោះថាមតិយោបល់របស់ពួកគេគឺមានប្រយោជន៍ខ្លាំងណាស់។

### តើហេតុអ្វីបានជាម្ហូបដែលដាក់ឱ្យទទួលបានក្នុងអាហារដ្ឋាន មិនដូចគ្នានឹងម្ហូបក្នុងបញ្ជីមុខម្ហូបដែលបានដាក់បង្ហាញជូន?

ការកើតមានការដាក់មុខម្ហូបថ្មីជំនួស ភាគច្រើនគឺដោយសារតែមានបញ្ហាចេញពីអ្នកផ្គត់ផ្គង់។ អ្នកលក់ទំនិញរបស់យើង ដឹកទៅដាក់នៅទីកន្លែងមួយនៃអ្នកផ្គត់ផ្គង់ទំនិញកណ្តាល ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបំពេញការបញ្ជាទិញពីសាលារៀនរបស់យើង។ ជួន កាល អ្នកផ្គត់ផ្គង់លក់អស់ទំនិញហើយផ្តល់មកយើងនូវរបស់ជំនួសវិញដែលយើងពុំបានដាក់បញ្ជាទិញ។

ការផ្តល់របស់ជំនួសម្តងម្កាល ត្រូវបានធ្វើឡើង ពីព្រោះមានបញ្ហាបុគ្គលិក ឬគ្រឿងប្រដាប់ប្រដារ។ សូមជូនជាឧទាហរណ៍ខ្លះៗ ដូចជា បុគ្គលិកដែលត្រូវបំពេញការងារ ពុំអាចមកធ្វើការបាន, ឡឬ ឬទូទឹកកកខូច រីឯទឹកក្តៅក្នុងផ្ទះបាយក៏គ្មាន។

ស្ថានភាពទាំងនេះ គឺធ្វើឱ្យមានការពិបាកចិត្តខ្លាំងណាស់ទាំងចំពោះសិស្សសាលា ទាំងបុគ្គលិករបស់យើង។

### តើហេតុអ្វីសាលារៀនរបស់ខ្ញុំទទួលម្ហូបកញ្ចប់?

ម្ហូបកញ្ចប់ជាលក្ខណៈពាណិជ្ជកម្ម គឺមានតែនៅក្នុងបញ្ជីមុខម្ហូបប៉ុណ្ណោះ នៅពេលណាមុខម្ហូបបង្ហាញចំពេញទៅតាមតម្រូវការនៃបញ្ជីមុខម្ហូប ហើយត្រូវបានសិស្សរបស់ចូលចិត្តញ៉ាំខ្លាំងណាស់ និងមានលក្ខណៈសន្សំសំចៃ។ ម្ហូបកញ្ចប់ចេញពីផ្ទះបាយធំរបស់យើង ត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ទីសាលារៀននានា នៅពេលណាទីកន្លែង ឬកម្មករនៅសាលារៀនរបស់អ្នក ពុំអាចជួយធ្វើម្ហូបក្នុងផ្ទះបាយបាន។



## ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ សំណួរដែលសួរញឹកញាប់

### តើនៅពេលណាទៅទើបផ្ទះបាយធំធ្វើត្រូវបានសាងសង់រួចរាល់ ដើម្បីឱ្យអាចបានបញ្ជូនម្តាយទៅកាន់ទីសាលារៀនឆាប់?

ពិធីកំណត់យកទឹកនៃសាងសង់ផ្ទះបាយធំធ្វើ ដែលមានទីតាំងនៅឯ Marcus Foster គឺត្រូវបានគ្រោងធ្វើនៅក្នុងខែធ្នូឆ្នាំ 2015។ ថ្ងៃខែរំពឹងទុកថានឹងបានសាងសង់រួចរាល់ គឺមានរយៈពេលមួយឆ្នាំបន្ទាប់ពីពេលហ្នឹងមក។ ប៉ុន្តែ ការផ្លាស់ប្តូរទៅកាន់ផ្ទះបាយធំធ្វើ នឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរទៅម្តងបន្តិចក្នុងរយៈពេលពីរបីឆ្នាំ នៅពេលដែលវានឹងត្រូវបានប្តូរទៅជាផ្ទះបាយដែលសាងសង់រួចរាល់ដើម្បីសម្រួលដល់ប្រព័ន្ធធ្វើ។

### តើម្តាយចេញពីផ្ទះបាយធំមានលក្ខណៈខុសគ្នាខ្លះណាពីម្តាយចេញផ្ទះនេះ?

ធ្វើម្តាយចេញដោយខ្លួនយើង, គ្រប់គ្រងមូលដ្ឋានច្រើនដោយខ្លួនយើង, ធ្វើឱ្យម្តាយយើងកាន់តែមានសេរីជាតិឆ្ងាញ់ពិសា! ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភនៃសង្កាត់សាលារៀនអូកឡិនដ៍ នឹងគិតតែពីរឿងទៅមុខក្នុងការខិតខំផ្តល់ឱ្យកាន់តែតិចទៅៗនូវម្ហូបកែច្នៃ ហើយនាំមូលដ្ឋានម្តាយដែលមកពីមូលដ្ឋានក្នុងស្រុកឱ្យបានកាន់តែច្រើនឡើងជាងមុន។ ការរីកចម្រើនជាច្រើនដែលបានធ្វើនៅក្នុងវិស័យនេះ ឥឡូវត្រូវបានរាវាងដោយហេដ្ឋារចនាបច្ចុប្បន្ននេះ។

### តើហេតុអ្វីបានជាយើងពុំអាចមានផលដំណាំសរីរាង្គ?

យើងទទួលបានផលដំណាំពីតំបន់ក្នុងស្រុកឱ្យបានច្រើនបំផុតតាមការអាចធ្វើទៅបាន។ បើសិនជាអ្នកដាំដំណាំសរីរាង្គ អាចផ្តល់ឱ្យយើងនូវផលដំណាំក្នុងបរិមាណណាមួយ, កាត់តម្លៃមតាមលក្ខណៈដែលផ្ទះបាយរបស់យើងត្រូវការ, ផ្តល់យីទាំងមូលមានទំហំដូចគ្នាទាំងអស់ ហើយអាចដឹកមកដាក់ដល់ទីកន្លែងទាំងអស់របស់យើងក្នុងតម្លៃល្អមអាចចំណាយបាននោះ យើងច្បាស់ជានឹងជាន់ផលដំណាំសរីរាង្គនេះជាក់ជាមិនខាន។

### តើហេតុអ្វីបានជាយើងពុំអាចមានក្រុមហ៊ុនម៉ៅការមកពីខាងក្រៅ (ដូចជាក្រុមហ៊ុនម៉ៅការ Revolution Foods) រៀបចំធ្វើម្ហូបសំរាប់សាលារៀន?

*សមធម៌* – សាលារៀនទាំងអស់ទទួលបាននូវម្ហូបដូចគ្នាទាំងអស់។ អាហារខាងក្រៅ និងសេវាពិសេស អាចមានភាពខុសគ្នាដោយសារតែគ្រឿងបរិក្ខារប្រើប្រាស់ (ដូចជាគ្រឿងប្រដាប់ប្រដារ, ប្រព័ន្ធទឹកក្នុងអាគារ, ទូទឹកកក ។ល។) នៅតាមទីសាលារៀននីមួយៗ។ ម្ហូបអាចត្រូវបានចម្អិននៅកន្លែងទីកន្លែង, ដាក់ឱ្យស្រស់ស្រាយនៅក្នុងថ្ងៃហ្នឹងតែម្តង; ធ្វើនៅក្នុងផ្ទះបាយធំ, វិចខ្ចប់, ដឹកជញ្ជូន និងកម្តៅម្ហូបនៅថ្ងៃបន្ទាប់ដើម្បីដាក់ឱ្យស្រស់ស្រាយតែម្តង។ អ្នកលក់មកពីខាងក្រៅ ត្រូវដឹកយកទៅដាក់ដល់ទីសាលារៀនទាំងអស់របស់យើង (រួមទាំងទីកន្លែងធ្វើម្ហូបផងដែរ), ពុំមែនដាក់តែនៅតាមទីកន្លែងមួយចំនួននោះទេ។

*ភ័យខ្លាច* – អ្នកលក់មកពីខាងក្រៅ ផ្តល់បានតែម្ហូបអាហារប៉ុណ្ណោះ ហើយវាមានតម្លៃខ្ពស់ពេកដែលយើងគ្មានលទ្ធភាព។ ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ នៅតែត្រូវបង់ថ្លៃ ដើម្បីគ្រប់គ្រងកម្មវិធី – ប្រតិបត្តិការនៃការិយាល័យកណ្តាល (ការអនុវត្តន៍, ការចុះបញ្ជីគណនេយ្យ, ការហ្វឹកហ្វឺន ។ល។) និងបុគ្គលិកប្រចាំទីកន្លែង ដើម្បីធានាប្រាក់គោលការណ៍ណែនាំរបស់រដ្ឋសហព័ន្ធសំរាប់ម្ហូបអាហារ ទទួលបាននូវប្រាក់សំណង, មានម្ហូបអាហារសុវត្ថិភាព ។ល។ ថ្លៃចំណាយលើការកម្មករ នឹងរមែងនៅដូចគ្នាដដែល។

នៅពេលកម្មវិធីផ្តល់ម្ហូបអាហារ ឡើងថ្លៃលើសប្រាក់សំណងពីសហព័ន្ធ និងរដ្ឋនោះ សង្កាត់សាលារៀននឹងជួយចេញប្រាក់ដល់ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភតាមរយៈមូលនិធិទូទៅ។



## ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ សំណួរដែលសួរញឹកញាប់

### តើហេតុអ្វីបានជាយើងពុំអាចផ្តល់ទឹកដោះស្រាយឱ្យបានស្របស្រេច?

បទបញ្ជារបស់សហព័ន្ធតម្រូវឱ្យផ្តល់ទឹកដោះស្រាយជាអាហារដែលអាចទទួលបាននូវប្រាក់សំណងមកវិញ។ ការផ្តល់អ្វីជំនួសរបស់ដែលមិនធ្វើពីទឹកដោះស្រាយនោះ ត្រូវតែមានជីវជាតិទ្រទ្រង់កាយឱ្យស្មើនឹងទឹកដោះស្រាយ ហើយជាទូទៅវាថ្លៃពេក។

កូនសិស្សភាគច្រើនចូលចិត្តញ៉ាំទឹកដោះស្រាយ។ ប៉ុន្តែក្នុងជំនង់មួយចំនួនតិច មិនអាចញ៉ាំទឹកដោះស្រាយ នៅពេលដែលពួកគេមានវ័យចាស់ទៅៗ។ ទឹកដោះស្រាយត្រូវបានផ្តល់ឱ្យសិស្សញ៉ាំ ប៉ុន្តែបើពួកគេមិនចង់ញ៉ាំ ក៏មិនអីដែរ។ ទឹកសុទ្ធគឺមាននៅក្នុង ឬនៅជិតទីអាហាររដ្ឋាភិបាលគ្រប់ពេលវេលា។

### តើហេតុអ្វីបានជាក្រុមសាលារៀន ឬមាតាបិតាមិនអាចលក់ដូរម្ហូបនៅក្នុងពេលទទួលបានអាហារ?

បទបញ្ជានៃកម្មវិធីផ្តល់អាហារថ្ងៃត្រង់នៃសាលារៀនជាតិ មិនអនុញ្ញាតឱ្យលក់ដូរម្ហូប នៅពេលណាម្ហូបសាលារៀនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យសិស្សញ៉ាំនោះទេ។ យើងខ្ញុំជំរុញឱ្យសិស្សទាំងអស់របស់យើង ញ៉ាំម្ហូបសាលារៀន ដើម្បីទទួលបាននូវជីវជាតិត្រឹមត្រូវដែលទ្រទ្រង់កាយចាំបាច់សំរាប់សុខភាព និងទទួលបាននូវភាពជោគជ័យក្នុងការសិក្សា។ ទោះបីជាកូនសិស្សចូលចិត្ត ឬមិនចូលចិត្តម្ហូបក៏ដោយ វាជារឿងចំណូលចិត្តផ្ទាល់ខ្លួនទេ ប៉ុន្តែយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងខ្ញុំពិតជាចង់បានឱ្យពួកគេចូលចិត្តម្ហូបរបស់យើង។ យ៉ាងណាមិញ ម្ហូបជាច្រើនដែលគេចង់លក់នោះ ពុំមានលក្ខណៈស្របទៅតាមច្បាប់ប្រតិបត្តិសំរាប់សុខុមាលភាពនៃសង្គមទេ - ជាឧទាហរណ៍ ស៊ីបក់ប៉ុង, ស្ករត្រាច់, ទឹកស្អាត, ដំឡូងចៀន ជាដើម។

### តើម្ហូបដែលនៅសល់នោះគេយកទៅណា?

យើងខ្ញុំនឹងមិនដាក់ឱ្យញ៉ាំម្ហូបទៀតនូវម្ហូបណាដែលត្រូវដាក់កម្ដៅម្ដងទៀតទៅហើយនោះទេ។ យើងខ្ញុំបោះវាចោល លុះត្រាតែសាលារៀនរបស់លោកអ្នកបានធ្វើការរៀបចំសំរាប់អង្គការសង្គ្រោះទទួលយកម្ហូបអាហារដែលនៅសល់។ យើងខ្ញុំចង់ធ្វើយ៉ាងណាឱ្យម្ហូបអាហារដែលត្រូវផ្តល់ឱ្យទៅអង្គការសង្គ្រោះនោះ ស្របតាមស្តង់ដារសុវត្ថិភាពម្ហូបអាហារ។ សូមទូរស័ព្ទទាក់ទងផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ ដើម្បីរៀបចំទទួលយកការបរិច្ចាគម្ហូបអាហារ។

### តើកូនសិស្សដែលញ៉ាំមិនទាន់ផ្លែឆ្អែតអាចទទួលបានអាហារមួយពេលថែមទៀតបានដែរឬទេ?

តាមច្បាប់ យើងខ្ញុំពុំអាចផ្តល់ឱ្យអាហារមួយពេលទៀត ឬអាហារក្រៅមួយចំណែកថែមទៀតដល់សិស្សបានទេ។ អាហាររដ្ឋាភិបាលជាច្រើនរបស់យើង សុទ្ធមានតុដាក់ម្ហូបចែកគ្នា ជាទីដែលសិស្សដាក់ម្ហូបសាលារៀនពួកគេមិនទាន់បានហូបទុកចែកដល់សិស្សណាដែលចង់បានញ៉ាំថែមទៀត។

### តើនរណាជាអ្នកកំណត់ពេលទទួលបានអាហារ?

អ្នកគ្រប់គ្រងសាលារៀនជាអ្នកកំណត់ពេលទទួលបានអាហារ។ សូមទាក់ទងបាងហ្វានសាលារៀនរបស់លោកអ្នក បើសិនជាលោកអ្នកមានសំណើយោបល់ចង់ធ្វើការផ្លាស់ប្តូរ។ គោលដៅរបស់យើង គឺផ្តល់ពេលវេលាគ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីឱ្យសិស្សទទួលបានអាហាររបស់ពួកគេ។

### តើហេតុអ្វីបានជាសិស្សត្រូវតែយកផ្លែឈើ ឬបន្លែមកជាមួយនឹងម្ហូបរបស់ពួកគេ?



### ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ សំណួរដែលសួរញឹកញាប់

កម្មវិធីផ្តល់ម្ហូបអាហារ ទទួលបាននូវមូលនិធិពីកម្មវិធីផ្តល់អាហារពេលព្រឹក និងអាហារពេលថ្ងៃនៃសាលារៀនជាតិ។ បទបញ្ជានៃរដ្ឋសហព័ន្ធ គឺកើតចេញពីច្បាប់ Healthy Hunger Free Kids (កុមារមានសុខភាពល្អដែលមិនអត់អាហារ) ដែលតម្រូវឱ្យសិស្សត្រូវយកផ្លែឈើ និង/ឬ បន្លែដើម្បីឱ្យសង្កាត់សាលារៀន ទទួលបាននូវថវិការសំរាប់ម្ហូបអាហារប្តីផង។ បើមិនអញ្ជឹងទេ នោះយើងនឹងមិនទទួលបាននូវថវិការសំរាប់ម្ហូបអាហារប្តីផងឡើយ។ ច្បាប់នេះគឺកើតចេញពីការសិក្សាស្រាវជ្រាវ ដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញថា កុមារអាចច្រើនពុំបានញ៉ាំផ្លែឈើ និងបន្លែគ្រប់គ្រាន់ជាប់ជាប្រចាំឡើយ។

**តើសិស្ស និងគ្រូបង្រៀនអាចប្រើគ្រឿងប្រដាប់ប្រដារក្នុងអាហារដ្ឋានរបស់យើង ដើម្បីកម្តៅម្ហូបដែលយកមកពីគេហដ្ឋានបានដែរឬទេ? តើសិស្ស និងគ្រូបង្រៀនអាចប្រើទូទឹកករបស់យើង ដើម្បីដាក់ម្ហូបឱ្យត្រជាក់បានដែរឬទេ?**

គ្រឿងប្រដាប់ប្រដារក្នុងអាហារដ្ឋាន អាចប្រើប្រាស់បានតែសំរាប់កម្មវិធីផ្តល់ម្ហូបសិស្សសាលាប៉ុណ្ណោះ - មូលនិធិដែលបានផ្តល់ឱ្យដោយរដ្ឋសហព័ន្ធ សំរាប់គ្រឿងប្រដាប់ប្រដារនេះ បានបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់លាស់ថា សំរាប់តែការប្រើប្រាស់បែបប្តីផងទេ។ កម្មករប្រចាំផ្នែកបំរើម្ហូបសិស្សសាលា គឺមានទំនួលខុសត្រូវលើការធ្វើឱ្យមានភាពស្អាតបាត និងការប្រើប្រាស់គ្រឿងប្រដាប់ប្រដារឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។ យើងខ្ញុំធ្លាប់កើតមានរឿងរ៉ាវ នៅពេលដែលបុគ្គលិកក្រៅអាហារដ្ឋានសិស្សសាលា និងប្រជាសហគមន៍ បានទុកចោលឱ្យគ្រឿងប្រដាប់ប្រដារខូចបាក់បែក និងធ្វើឱ្យស្លាកគ្រាគ។ កម្មករបំរើម្ហូបអាហារសិស្សសាលា ម្តងម្កាលនៅពេលដែលវិលត្រឡប់ចូលមកធ្វើការវិញ បានប្រទះឃើញថាឡូវអាំងសាច់ត្រូវបានបើកភ្លើងទុកចោល ឬទូទឹកកកត្រូវបានបិទភ្លើងដោយចៃដន្យ។ ការប្រើប្រាស់គ្រឿងប្រដាប់ប្រដារមិនត្រឹមត្រូវ អាចបណ្តាលឱ្យមានការបាត់បង់ ឬបាក់បែកគ្រឿងប្រដាប់ប្រដារ ឬធ្វើឱ្យម្ហូបអាហារខូចផ្លូវស្តុយ ដែលធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ជាអវិជ្ជមានដល់សិស្សសាលា ដល់កម្មករបំរើម្ហូបអាហារសិស្សសាលា និងដល់មូលនិធិរបស់យើង។

**តើហេតុអ្វីបានជាមនុស្សពេញវ័យត្រូវតែបង់ថ្លៃម្ហូប?**

អាហារថ្ងៃត្រង់នៃសាលារៀន គឺសំរាប់តែសិស្សសាលាទេ ហើយត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិឱ្យដោយរដ្ឋ។ ការផ្តល់ម្ហូបអាហារដោយឥតគិតថ្លៃដល់មនុស្សពេញវ័យ គឺជាការបំពានលើច្បាប់រដ្ឋសហព័ន្ធ។ ទោះបីជាសិស្សទាំងអស់នៅសាលារៀនទទួលបានម្ហូបដោយឥតគិតថ្លៃក៏ដោយ ប៉ុន្តែម្ហូបទាំងហ្នឹងពុំមែនបានមកដោយទំនេរនោះទេ។ ផ្នែកបំរើសេវាអាហារូបត្ថម្ភ គឺមានទំនួលខុសត្រូវលើការតាមដានម្ហូបអាហារទាំងអស់របស់យើង បូករួមទាំងម្ហូបដែលយើងខ្ញុំត្រូវបានបង្ខំឱ្យបោះចោលផងដែរ ដើម្បីប្រតិបត្តិតាមបទបញ្ជានានានានៃរដ្ឋសហព័ន្ធ។

**បើសិនជាខ្ញុំបំពេញបែបបទ LCFF មួយច្បាប់ តើខ្ញុំត្រូវការបំពេញពាក្យសុំម្ហូបអាហារដែរទេ?**

មិនប្រាកដថាអញ្ជឹងទាំងអស់ទេ។ បែបបទទាំងពីរនេះ ពុំមានជាប់ទាក់ទងគ្នាអ្វីទេ។

តាមរូបមន្តផ្តល់មូលនិធិគ្រប់គ្រងមូលដ្ឋាននោះ សាលារៀនរបស់លោកអ្នក ទទួលបានថវិការពីរដ្ឋ ដោយផ្អែកលើទម្រង់ប្រជាសាស្ត្រនៃសិស្សសាលាដែលពួកគេបំរើ។ មូលនិធិ LCFF ត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីធ្វើការកែលម្អផលនៃសិស្សសាលា។

ពាក្យសុំអាហារ ត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីកំណត់លើភាពមានលក្ខខណ្ឌគ្រប់គ្រាន់សំរាប់កម្មវិធីផ្តល់អាហារថ្ងៃត្រង់នៃសាលារៀនសហព័ន្ធ។ សាលារៀនមួយចំនួន ត្រូវបានចាត់ទុកថាជាសាលារៀន Provision II ឬកម្មវិធី CEP (កម្មវិធីមានលក្ខខណ្ឌគ្រប់គ្រាន់នៃសហគមន៍) ដែលមិនបានតម្រូវឱ្យបំពេញពាក្យសុំអាហារជាទៀងរាល់ឆ្នាំទេ។ អាត្រាទទួលបានអាហារថ្ងៃត្រង់ដោយឥតគិតថ្លៃ ឬតាមការបញ្ជូនថ្លៃ នៅសាលារៀន អាចត្រូវបានប្រើប្រាស់ក្នុងការកំណត់លើការមានលក្ខខណ្ឌគ្រប់គ្រាន់សំរាប់កម្មវិធីផ្តល់មូលនិធិមួយចំនួនពីសហព័ន្ធ។